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Referat  
 

 

Emne/udvalg Brugerråd på Kulturcenter Mariehøj 

Mødested Ib Spang Olsen 

Mødedato 20. marts 2024 

Mødetidspunkt 16.00-17.30 

Bemærkninger  

Medlemmer  

Referent Mia  

 

ABS Kroket Natteravnene 
Afasiholdet i Rudersdal 

 

Aktieklubben Rudersdal Nærum Lokalteater 
Aktive Kvinder I Rudersdal Rudersdal Bevægelsesakademi (RuBA)  

Rudersdal Biavlerforening 
AOF  Rudersdal Bigband 
Børnehuset Mariehøj Rudersdal Musik- og Billedskole 
Cobalt Rudersdal Neuro Bordtennis Center   

 
Dansk Kennel Klub (Nærum hundeklub) Rudersdal QiGong 
Dansk - Syrisk Kulturforening Søllerød Billiardklub  

Søllerød Jazzklub 
DOF -Det grønne område Søllerødmalerne 
FOF Søllerødegnens Pensionistforening/Danske 

Seniorer Rudersdal  
Foreningen God Far  Teatermejeriet 
Frivillighedscenter Rudersdal  Ung i Rudersdal 
Hjemmeplejen Vedbæk Garden 
Holte Bridgeklub Vedbæk Hundeklub 
Klarinetterne Ældresagen 
 Kommunalbestyrelsen, Jens Kloppenborg-

Skrumsager 
Kulturparaplyen Kulturcaféen Kian Seyfabad. 
LOF  
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Deltagere fra kultursekretariatet:  

Leder af Kulturcenter Mariehøj Maria Nielsen Westbrook - afbud 
Teknisk serviceteam ved Brian Lönnqvist 
Aktivitetskoordinator Helle Lehrmann 
Kultur- og informationsmedarbejder Mia Bursø Kristensen 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

 
2. Godkendelse af referat fra møde den 6. december 2023 

Godkendt - link virkede dog ikke. 

 
3. Besøg af Klimasekretariatet ved Marie Aarup 

Marie fortalte om Klimasekretariatet, og hvordan der arbejdes med Klimahandleplanen i Rudersdal 
Kommune.  

  

Hvordan kan vi alle arbejde for at gøre Mariehøj til et klimavenligt hus?  

Hvad kan brugerrådet gøre?  

Idéer: Byttebørs/byttedag/bytte ting lokalt, solceller, rewilding (slå ikke græsset), vindmøller ved 
motorvejen. 

Det er vigtigt at tydeliggøre små konkrete mål og turde at prøve ting af.  

 

Kulturcenter Mariehøj bliver fra aug. 2024 og et år frem et delemobility hotspot, hvor løbehjul, cykler og 
biler stilles til rådighed. Der kommer flere af sådanne hotspots i Rudersdal.  

snup-en-delecykel-eller-en-delebil-i-stort-eu-projekt   

  

Rudersdal Frivilligcenter begynder et omstillingsnetværk 

omstillingsnetværk  

  

Klimasekretariatet søger lige nu Klimafamilier. 

https://rudersdal.dk/snup-en-delecykel-eller-en-delebil-i-stort-eu-projekt
https://www.frivilligcentret.dk/foreninger/omstillingsnetvaerk.html
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Foreninger er velkomne til at kontakte Klimasekretariatet for at få idéer til, hvordan de som forening kan 
arbejde med klima, grøn omstilling.  

 

Foreningerne kan også kontakte Klimasekretariatet, hvis de vil dele deres erfaringer: 

Marie Aarup maaarup@rudersdal.dk 72682404 og Katrine Vestergaard kvp@rudersdal.dk 72682431. 

 

4. Bordet rundt – idéer og ønsker fra foreningerne 

Dansk Syrisk forening har gang i et projekt med Rudersdal Musik- og Billedskole. Foreningen deltager 
også på Hop og Rock.  

 

Ung i Rudersdal planlægger kommende sæson samt sidste skoledag. 

Tilmelding til sommerferieaktiviteter er i gang. Ung i Rudersdal sender deres input til kommende 
forpagteraftale med Helle. 

 

Vedbæk Garden deltager i turneringer. Garden har pt 57 medlemmer.  

 

Kroket har tidligere fremsendt rettelser til hjemmesiden - de er endnu ikke på hjemmeside. Kælderskakt 
ved lokale må gerne tømmes for blade. 

 

Ældre sagen påpeger de høje priser hos cafeen. Ros til serviceteam. 

 

Rudersdal BevægelseAkademi havde før mødet fremsendt mail med ønske om lydisolerende dør ind til 
Teatermejeriet samt ændringer af skilte rundt omkring på Mariehøj samt på hjemmeside. Ung i 
Rudersdal står stadig som værende i Backstage. 

 
5. Nyt fra Serviceteam, Maria og Helle   

Serviceteamet var repræsenteret ved Brian. Brian gav en kort præsentation af sig selv.  
 

6. Sæsonfordeling  
Taget til efterretning uden kommentarer.   
 

7. Evt.  
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Ung i Rudersdal kommer med en opfordring til alle - husk at afbooke lokaler, hvis man ikke skal 
bruge dem.  
Der var et spørgsmål om den tidligere udmeldte flytning af børnehave - Der er intet som tyder på, at 
der sker noget der – der er pt ro på. 

 


